

## REFERAT

---

**Til:** Alle medlemmer av Komite speiding (KS)  
**Fra:** Forbundskontoret (FK) v/Helene Bredal  
**Kopi:** Speiderstyret (SST) v/Peer-Johan Ødegaard, FK v/Stine Heireng

**Tema:** Møte i Komite speiding  
**Dato:** 17. april 2023  
**Sted:** Digitalt, Google Meet

---

Til stede: Ingeborg Kolstad, Anders Nordby, Lise Karine Ljunggren Ringstad, Karoline Omberg Often, Benjamin Andersen, Roy Arild Rugsveen og Helene Bredal (referent)

Saker til behandling:

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

OP = oppnevning

V = saker som krever vedtak

## SAKSLISTE

### Faste saker:

**Sak 01/03/23 Referat møte 11/2022 (O) Hele KS**

Referat fra sist møte  
Godkjent.

**Sak 02/03/23 Orienteringer (O) Hele KS**

Komite speiding orienterte om hva de har gjort siden sist.

Komite speiding har siden sist:

- deltatt på KL/KS 2023
- fulgt opp arbeidsgruppen for ledertrening
- arbeidet med fordypningsmerker
- forsøkt å skaffe flere frivillige til arbeidet med speiderlederloggen
- arrangert Roverombudssamling 2023 og POW WOW
- deltatt på Agora i Portugal
- hatt oppstartsmøte med prosjektgruppen for roverstevnet 2023
- arbeidet med en evaluering av NSF (CAT-evaluation fra WAGGGS)

**Sak 03/03/23 Orienteringer fra forbundskontoret (O)**

Komite speiding blir orientert om aktuelle saker fra forbundskontoret.

**Sak 04/03/23 Oppnevninger (OP)**

Ingen.

**Sak 05/03/23 Aksjonslista (O)**

Gjennomgang av aksjonslista

### Egne saker:

**Sak 29/04/23 Fordypningsmerker (V/D)**  
Fordypningsmerket - Plantekjennskap (Tropp)  
Ingen merknader

Fordypningsmerket - Øks (Flokk)  
Punkt tre: Endre "hugge" til "kløyve"

Fordypningsmerket - Plantekjennskap (Rover)  
Punkt én: Et veldig høyt antall tresorter. Komiteen kom frem til at antallet er greit med tanke på at det er et rovermerke og det er mulig å komme frem til 15 typer. Det ble diskutert om det bør stå "vanligste tresorter" og kom frem til at "vanligste" blir tatt bort.

Punkt to: Det ble diskutert om det skulle stå "flest mulige arter" eller om det skulle bli lagt inn et spesifikt antall, med tanke på at det står et spesifikt antall for troppen. Det å gå en tur er også en ramme, og dersom man gjør dette, vil roverne kunne finne artene der de går tur. Komiteen kom frem til å beholde det slik det står i forslaget.

**Vedtak:** Fordypningsmerke Plantekjennskap for tropp og rover og Øks for flokk vedtas med de endringene som har blitt diskutert på dette møtet.

**Sak 36/04/23 Hvordan jobbe med fordypningsmerke (D)**  
Komite speiding diskuterte hvordan de skal behandle saker om fordypningsmerker i fremtiden.

**Sak 35/04/23 Ledertrenersamlingen i 2024 (D/V)**  
Hordaland krins er interessert i å være teknisk arrangør for Ledertrenersamlingen 2024.

**Sak 37/04/23 Rapport fra Roverombudssamling (O)**  
Komite speiding fikk en orientering om rapporten, erfaringsoverføring og arrangør for neste Roverombudssamling.

**Sak 38/04/23 KS-møte i Trondheim 12.-14. mai (D/V)**  
Komite speiding diskuterte og koordinerte neste KS-møte.

**Vedtak:** Det blir KS-møte i Trondheim 12.-14. mai 2023.

**Sak 39/04/23 POW WOW (O)**  
Komite speiding ble orientert om erfaringene fra arbeidet med POW WOW

**Sak 40/04/23 Speiderlederloggen (O)**  
KS fikk en orientering om fremdriften i Speiderlederloggen.

**Eventuelt:**

**EVT 01/03/23 Her føres saker som ble meldt inn under Orienteringer (ingen vedtak)**

**EVT 02/03/23 Til neste møte**

**Sak 30/04/23 Fordypningsmerker om mangfold og inkludering (D/V)**  
Fordypningsmerke Bryt barrierer (alle enheter)